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Gdańsk, 22.06.2017 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. Sesja rozpoczęła się o godz. 18.07. 

2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XXII sesji 

oraz stwierdziła ważność obrad. 

3. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski (12/1/0). 

4. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie (12/0/1): 

4.1. Ewa Ostapska – przewodnicząca 

4.2. Daniela Szynszecka 

4.3. Ewa Świątek 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

5.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak złożyła wniosek 

o dodanie do porządku obrad punktu „Informacje Przewodniczących Komisji Rady 

Dzielnicy” jako pkt. 12 porządku obrad. 

5.2. Wniosek z pkt. 5.1. przyjęto (13/0/0). 

5.3. Radny Florian Wojciechowski zgłosił wniosek o przeniesienie pkt. 9 porządku 

obrad „Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXII/.../2017 w sprawie remontu oraz 

wprowadzenia ruchu autobusowego w ciągu ul. Piekarniczej” po pkt. 7 porządku 

obrad „Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXII/.../2017 w sprawie uporządkowania 

ruchu drogowego na ul. Morenowej”. Argumentował to tym, że oba tematy zostały 

zgłoszone przez Komisję Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i powinny być 

omawiane obok siebie. 

5.4. Radny Florian Wojciechowski zgłosił wniosek o wykreślenie pkt. 7a porządku 

obrad „Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXII/.../2017 w sprawie uporządkowania 

ruchu drogowego na ul. Morenowej – wnioskodawca: Zarząd Dzielnicy 

Piecki-Migowo”, uzasadniając to tym, że wnioskodawcą uchwały powinny być 

komisje Rady Dzielnicy, które są do tego powołane, a dopiero jeśli komisja się 

jakimś tematem nie zajmie, to takimi sprawami może zajmować się Zarząd 

Dzielnicy. Powiedział, że Zarząd Dzielnicy ukrywał ten problem przed radnymi, 

a potem Zarząd Dzielnicy kierował pretensje, że Komisja Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznym nim się zajmuje. 

5.5. Radny Przemysław Malak powiedział, że pismo z Gdańskiego Zarządu Dróg 

i Zieleni ws. ul. Morenowej adresowane do Rady Dzielnicy zostało wysłane na 

adres mailowy Radnego Floriana Wojciechowskiego przez pracownicę tej 

instytucji, która nie znała innego kontaktu do Rady Dzielnicy, a chciała jak 

najszybciej poinformować Radę Dzielnicy o problemie. Zarząd Dzielnicy 

dowiedział się o piśmie Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni dopiero 

z korespondencji mailowej wysłanej przez Radnego Floriana Wojciechowskiego. 

Zarząd Dzielnicy po konsultacjach z mieszkańcami postanowił przygotować 

projekt uchwały w tej sprawie, ponieważ projekt Komisji nie ma odpowiedniej 

formy, brak w nim podstaw prawnych i są sprzeczne paragrafy 



2 
 

(np. w §1. wnioskuje się o nie wprowadzanie znaku zakazu zatrzymywania, 

a §2. taką możliwość dopuszcza). 

5.6. Radny Florian Wojciechowski zaprzeczył, aby w projekcie uchwały 

przygotowanym przez Komisję były sprzeczności. Powiedział, że tak, jak w Radzie 

Miasta, najpierw sprawami powinny zajmować się odpowiednie komisje, a potem 

Rada na sesjach omawia wnioski przedłożone jej przez komisje. 

5.7. Wniosek z pkt. 5.3. przyjęto (7/1/5). 

5.8. Wniosek z pkt. 5.4. odrzucono (4/8/1). 

5.9. Przyjęto porządek obrad z wprowadzonymi zmianami (11/0/2). 

6. Zatwierdzono protokół z obrad XXI Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (8/1/4). 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXII/.../2017 w sprawie uporządkowania ruchu 

drogowego na ul. Morenowej. 

7.1. Radny Przemysław Malak powtórnie powiedział, że nieprawdą jest, że Zarząd 

Dzielnicy otrzymał pismo z Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni przed Radnym 

Florianem Wojciechowskim. 

7.2. Radny Florian Wojciechowski odpowiedział, że Zarząd Dzielnicy wiedział o tej 

sprawie wcześniej. 

7.3. Radny Bogusław Heger poprosił, żeby przejść do meritum sprawy. 

7.4. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że należy prowadzić Dziennik 

Korespondencyjny, aby takie problemy nie pojawiały się w przyszłości. 

7.5. Radny Przemysław Malak powiedział, że po konsultacjach z mieszkańcami 

ul. Morenowej oraz Gdańskim Zarządem Dróg i Zieleni, Zarząd Dzielnicy 

przygotował projekt uchwały. Przedstawił jego treść wraz z uzasadnieniem. 

W opinii Zarządu Dzielnicy kompromisem jest ustawienie znaku zakazu 

zatrzymywania w godz. 8-17 w dni powszednie, lepsze oznakowanie dojazdu 

do pobliskiego bezpłatnego parkingu miejskiego oraz kontrole Straży Miejskiej 

w tym rejonie. 

7.6. Mieszkanka ul. Morenowej obecna na sesji Rady Dzielnicy przedstawiła zdjęcia, 

jak kierowcy parkują, zastawiając wyjazdy z posesji i przejście chodnikiem. 

Powiedziała, że postawiła słupki ograniczające na swój koszt, ale to nie rozwiązało 

problemu. Jeśli nie ma możliwości ustawienia znaku zakazu zatrzymywania 

w pełnym zakresie, to poprosiła o ustawienie takiego znaku z ograniczeniami 

godzinowymi. 

7.7. Radny Florian Wojciechowski przedstawił projekt uchwały przygotowany przez 

Komisję Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych oraz zdjęcia wykonane przez 

Radnego Przemysława Malaka. Na posiedzeniu Komisji przedstawiono petycję 

30 mieszkańców sprzeciwiających się stawianiu znaku zakazu zatrzymywania 

na ul. Morenowej. Komisja proponuje nie ustawiać znaku zakazu zatrzymywania, 

ewentualnie ustawienie go z ograniczeniem obowiązywania w godz. 8-15 

od poniedziałku do piątku. Komisja proponuje również, aby umożliwić 

mieszkańcom postawienie słupków ograniczających, wystąpienie do Miasta 

o udostępnienie miejskiego parkingu pod wiaduktem ul. Rakoczego, wystąpienie 

do władz Pomorskiego Parku Naukowo-Technologicznego o rozpatrzenie 

możliwości udostępnienia miejsc postojowych na terenie Parku dla swoich 

pracowników oraz wystąpienie do Policji i Straży Miejskiej o przeprowadzanie 

systematycznych kontroli w tym rejonie. Dodał, że Komisja przygotowała swoje 

wnioski na posiedzeniu, a Zarząd Dzielnicy „wchodzi z młotem i chce je rozwalić”. 
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7.8. Radny Przemysław Malak powiedział, że znak zakazu zatrzymywania ma dotyczyć 

tylko prawej strony jezdni. Podkreślił, że Zarząd Dzielnicy nie ma zamiaru 

„wchodzić z młotem i niczego rozwalać”. Przeczytał mail pani Karoliny 

Orcholskiej z Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni, w którym pisze, że ta instytucja 

popiera rozwiązanie zaproponowane przez Zarząd Dzielnicy. 

7.9. Radny Mateusz Zakrzewski powiedział, że w projekcie uchwały przygotowanym 

przez Komisję jest błąd, ponieważ Pomorski Park Naukowo-Technologiczny 

ma siedzibę w Gdyni, natomiast w Gdańsku przy ul. Trzy Lipy znajduje się 

Gdański Park Naukowo-Technologiczny. Są to dwie zupełnie różne instytucje, 

mające różnych właścicieli. Dodał również, że duża część miejsc parkingowych 

na terenie Parku jest wykupiona, pracownicy płacą abonament za użytkowanie tych 

miejsc i dlatego bardzo wątpliwe jest, aby władze Parku zdecydowały się 

zlikwidować szlabany na wjeździe na teren parkingu. 

7.10. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft, powiedział, że projekt uchwały 

przygotowany przez Komisję nie posiada odpowiedniej formy, a radni zostali 

poinformowani, jaki wzór muszą mieć projekty uchwał. 

7.11. Radny Florian Wojciechowski odpowiedział, że jest to projekt przygotowany przez 

Komisję, a uchwała zostanie przeredagowana i podjęta przez Radę Dzielnicy. 

7.12. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, 

że to na wnioskodawcy spoczywa obowiązek poprawnego przygotowania projektu 

uchwały. 

7.13. Radny Florian Wojciechowski złożył wniosek, żeby do projektu uchwały 

przygotowanego przez Zarząd Dzielnicy jako nowy §3. dołączyć §1. pkt. 3 

z projektu uchwały przygotowanego przez Komisję, tj. „Umożliwić mieszkańcom 

wyrażającym taką wolę, możliwość postawienia słupków odgraniczających pas 

jezdni od chodnika słupkami (jeżeli, to wszystkie w jednakowym stylu)”. 

7.14. Wniosek z pkt. 7.13. przyjęto (11/0/2). 

7.15. Radny Florian Wojciechowski złożył wniosek, żeby do projektu uchwały 

przygotowanego przez Zarząd Dzielnicy jako nowy §4. dołączyć §1. pkt. 4 

z projektu uchwały przygotowanego przez Komisję, tj. „Udostępnić parkującym 

miejsca postojowe pod wiaduktem ulicy Rakoczego (okolice Sądu), jednocześnie 

dokładnie oznakować dojazd do tych miejsc postojowych”. 

7.16. Radna Hanna Łobodzińska złożyła wniosek, aby w §5. projektu uchwały 

przygotowanego przez Zarząd Dzielnicy słowo „lepsze” zastąpić słowem 

„widoczne” oraz wyrażenie „do miejskiego parkingu” uzupełnić słowem 

„bezpłatnego”. 

7.17. Wniosek z pkt. 7.16. przyjęto (11/0/2). 

7.18. Radny Florian Wojciechowski wycofał wniosek opisany w pkt. 7.15. 

7.19. Podjęto uchwałę nr XXII/41/2017 w sprawie uporządkowania ruchu drogowego 

na ul. Morenowej (12/1/0), której wnioskodawcą był Zarząd Dzielnicy. 

7.20. Radny Florian Wojciechowski powiedział, aby zaprotokołować, że jako 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych wnioskował 

o nieustawianie znaku zakazu zatrzymywania na ul. Morenowej. 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXII/.../2017 w sprawie remontu oraz wprowadzenia 

ruchu autobusowego w ciągu ul. Piekarniczej. 

8.1. Radny Florian Wojciechowski przedstawił projekt uchwały przygotowany przez 

Komisję Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych. Powiedział, że mieszkańcy podczas 
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dyżurów i spotkań wnioskowali, aby miasto jak najszybciej przystąpiło do remontu 

całej ul. Piekarniczej oraz, aby wprowadzić ruch autobusowy w ciągu 

ul. Piekarniczej poprzez ul. Myśliwską i Kartuską. 

8.2. Radny Przemysław Malak powiedział, że Zarząd Dzielnicy w 2015 r. rozmawiał 

o tej sprawie na spotkaniu w Zarządzie Transportu Miejskiego. Wiceprezes 

Sebastian Zomkowski powiedział wtedy, że nie ma możliwości wprowadzenia 

ruchu autobusowego na ul. Piekarniczej, po pierwsze ze względu na stan 

techniczny tej drogi, a po drugie ze względu na brak możliwości dalszego 

poprowadzenia takiej linii (brak możliwości zawrócenia na ul. Piekarniczej, zbyt 

stromy podjazd ul. Myśliwskiej w kierunku ul. Bulońskiej, zbyt wąski fragment 

ul. Myśliwskiej w kierunku ul. Kartuskiej). Dodał również, że remont nawierzchni 

ul. Piekarniczej był w pierwotnej wersji Programu Chodnikowego na rok 2017, 

ale ze względu na intensywność prowadzonych prac budowlanych w tym rejonie, 

a co za tym idzie duże prawdopodobieństwo szybkiego zniszczenia drogi (możliwy 

zarzut niegospodarności), Miasto czasowo odstąpiło od tego remontu, jednak 

ma zabezpieczone środki na ten cel. 

8.3. Radna Hanna Łobodzińska zapytała, czy plany remontu tej ulicy są spójne 

z audytem komunikacyjnym wykonanym na zlecenie LWSM „Morena” w związku 

z planowaną inwestycją mieszkaniową przy ul. Piekarniczej. 

8.4. Radny Przemysław Malak powiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć na takie 

pytanie, ponieważ nie widział tego audytu. 

8.5. Radna Hanna Łobodzińska poprosiła, żeby Zarząd Dzielnicy zawnioskował 

do LWSM „Morena” o udostępnienie tego audytu. 

8.6. Radny Przemysław Malak powiedział, że Zarządu Dzielnicy występował już 

z takim wnioskiem i LWSM „Morena” odpowiedziała, że jest to jej dokument 

wewnętrzny. 

8.7. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, że wnioski 

Komisji zapisane w projekcie uchwały są również zawarte w projekcie uchwały 

z kolejnego punktu porządku obrad dot. projektu „Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Gdańska”. 

8.8. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że te głosy potwierdzają, że taka 

uchwała jest potrzebna, aby odpowiedni urzędnicy zajęli się tą sprawą. 

8.9. Radny Przemysław Malak powiedział, że urzędnicy się tym zajęli, a w jego opinii 

taka uchwała jest bezzasadna. 

8.10. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zaproponowała, 

aby dodać ul. Piekarniczą do projektu uchwały dot. projektu „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Gdańska”. 

8.11. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft złożył wniosek o głosowanie 

projektu uchwały. 

8.12. Uchwała w sprawie remontu oraz wprowadzenia ruchu autobusowego 

w ciągu ul. Piekarniczej nie została podjęta (4/9/0). 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXII/.../2017 w sprawie stanowiska Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo dot. projektu „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Gdańska”. 

9.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Zgodnie z deklaracją w pkt. 8.10. zgłosiła 
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autopoprawkę, aby do §1. pkt. 2 dodać wyrażenie „(z uwzględnieniem 

ul. Piekarniczej)”. 

9.2. Podjęto uchwałę nr XXII/42/2017 w sprawie stanowiska Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo dot. projektu „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Gdańska” (10/0/3). 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXII/.../2017 w sprawie zaopiniowania projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nr 2347 „Jasień rejon Potoku 

Siedleckiego w Mieście Gdańsku”. 

10.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft przedstawił projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem. Stanowisko zostało sporządzone na wniosek Biura Rozwoju 

Gdańska, które wystąpiło do Rady Dzielnicy o zaopiniowanie projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Odbyły się konsultacje 

społeczne, w czasie których zostało przedstawionych 5 różnych projektów. 

10.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft złożył autopoprawkę do projektu 

uchwały – wykreślenie błędnie wpisanego §28. w podstawie prawnej. 

10.3. Podjęto uchwałę nr XXII/43/2017 w sprawie zaopiniowania projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego nr 2347 „Jasień rejon Potoku Siedleckiego 

w Mieście Gdańsku” (11/0/2). 

11. Radni Kazimierz Mechowski i Florian Wojciechowski opuścili obrady o godz. 19.30. 

12. Ze względu na nieobecność Przewodniczących Komisji pkt. „Informacje 

Przewodniczących Komisji Rady Dzielnicy” nie był procedowany. 

13. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

13.1. Radny Przemysław Malak powiedział o ostatnich wydarzeniach 

współfinansowanych przez Radę Dzielnicy: festyn przy ul. Myśliwskiej, spacer 

historyczny, Przegląd Teatralny. Dodał również, że Zarząd Dzielnicy dostał 

negatywną odpowiedź na pismo ws. dofinansowania z budżetu miejskiego 

inwestycji przy ul. Wyrobka/Czecha i z tego powodu chce wystąpić w konkursie 

grantowym z tą inwestycją. 

13.2. Radny Przemysław Malak przypomniał nowe zasady rozliczania faktur przez 

Urząd Miejski. 

13.3. Radny Przemysław Malak poinformował o najbliższych inwestycjach na terenie 

dzielnicy: remont ul. Marusarzówny (ma się rozpocząć w wakacje), remont 

chodnika ul. Wileńskiej, remont wewnętrznej ul. Jaśkowej Doliny. 

13.4. Radny Radosław Pasich powiedział, że między blokami przy ul. Marusarzówny 1 

i ul. Marusarzówny 2 jest przejście wyłożone starymi płytami chodnikowymi, które 

trzeba by było wyremontować. 

13.5. Radny Przemysław Malak powiedział, że projekt „Centrum Sportowe Morena”, 

który zwyciężył w Budżecie Obywatelskim 2017, mimo wcześniejszych 

problemów, ma być realizowany w pełnym zakresie. 

13.6. Radny Przemysław Malak powiedział, że pojawiła się informacja, że na terenie 

ograniczonym ulicami Kusocińskiego, Powstania Listopadowego i Bulońską, 

inwestor wystąpił o warunki zabudowy. Ma tam powstać piętrowy pawilon 

handlowy. Przypomniał, że poprzednio były plany wybudowana tam 

wielopiętrowego budynku mieszkalnego, czemu sprzeciwiała się Rada Dzielnicy 

w jednej ze swoich uchwał. 

13.7. Radna Hanna Łobodzińska zapytała, jaki jest stan sprawy kładki przy przystanku 

PKM Jasień. 
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13.8. Radny Przemysław Malak powiedział, że Zarząd Dzielnicy wysyłał pisma w tej 

sprawie, a w odpowiedzi dowiedział się, że niemożliwe jest zrobienie kładki w tym 

miejscu. 

13.9. Radna Hanna Łobodzińska powiedziała, że na ścieżce rowerowo-pieszej 

przy przystanku PKM „Jasień” zostały wysypane kamienie. Natomiast w zeszłym 

roku zginęło w tym rejonie tysiące płazów. 

13.10. Radny Bogusław Heger powiedział, że jest możliwe, że kamienie zostały 

wysypane, aby zwierzęta nie wchodziły na tory PKM. 

13.11. Radny Przemysław Malak przedstawił problem pism kierowanych przez Radnego 

Floriana Wojciechowskiego do różnych instytucji. Radny Florian Wojciechowski 

nie był obecny w czasie omawiania tej sprawy. Pisma zawierają duży nagłówek 

„Rada Dzielnicy Piecki-Migowo”, niżej „Radny Florian Wojciechowski”, w stopce 

umieszczony jest adres Rady Dzielnicy z nieaktualnymi dyżurami. Takie pisma 

są traktowane przez niektóre instytucje jako oficjalne pisma Rady Dzielnicy. 

Jako przykład podał pisma kierowane do LWSM „Morena” dot. udostępnienia 

boiska przy ul. Magellana na zorganizowanie festynu oraz wniosek o zgodę 

na nawadnianie tego boiska. Podkreślił, że tego rodzaju pisma mogą negatywnie 

wpływać na wizerunek Rady Dzielnicy oraz ściągać zobowiązania na Radę 

Dzielnicy, a zgodnie ze Statutem Dzielnicy jedynie Zarząd Dzielnicy 

jest uprawniony do reprezentowania dzielnicy na zewnątrz. 

13.12. Radny Przemysław Malak powiedział, że zgłaszał ten problem w Biurze Rady 

Miasta Gdańska i pan inspektor Paweł Kordowski odpowiedział, że proponuje 

napisać do LWSM „Morena”, że tego typu pisma są prywatną opinią radnego, 

a nie Rady Dzielnicy. 

13.13. Radny Radosław Pasich złożył wniosek o umieszczenie tej sprawy jako pkt. 1 

kolejnej sesji, aby Radny Florian Wojciechowski mógł wytłumaczyć to innym 

radnym. 

13.14. Radna Hanna Łobodzińska powiedziała, że w tej sprawie powinien wypowiedzieć 

się również Radny Rafał Andrzejewski, ponieważ jest on również podany jako 

współautor tych pism. 

13.15. Radny Bogusław Heger powiedział, że Zarząd Dzielnicy powinien wystosować 

pismo do LWSM „Morena” (do wiadomości Radnego Floriana 

Wojciechowskiego), że treści zawarte w pismach napisanych przez Radnego 

Floriana Wojciechowskiego nie są stanowiskiem Rady Dzielnicy. 

13.16. Radny Radosław Pasich powiedział, że może intencje Radnego Floriana 

Wojciechowskiego są dobre, ale wykonanie złe, bo reprezentuje Radę Dzielnicy 

bez jej zgody. 

13.17. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, 

że rozmawiała w tej sprawie z dyrektorem Piotrem Spyrą z Biura Rady Miasta 

Gdańska i zgodnie ze Statutem Dzielnicy, Rada Dzielnicy podejmuje decyzje 

uchwałami, a do reprezentowania dzielnicy na zewnątrz uprawniony jest jedynie 

Zarząd Dzielnicy. 

14. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak poinformowała o: 

14.1. o zmianie Statutu Rady Dzielnicy – został on opublikowany w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Pomorskiego, 

14.2. odbytym szkoleniu dot. samorządu terytorialnego, 
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14.3. terminie następnej sesji Rady Dzielnicy planowanej na 7 września 2017 r., 

tj. po przerwie wakacyjnej. 

15. Komunikaty i inne informacje. 

15.1. Radna Hanna Łobodzińska złożyła oświadczenie: 

„Na postawione mi 4 pytania kolportowane w dzielnicy Piecki-Migowo 

oświadczam, że: 

 w celu osiągnięcia korzyści majątkowej nikt mnie nie angażuje, Florian 

Wojciechowski w swoim prywatnym domu nie zrobił ze mnie prezesa 

LWSM „Morena” i za wyprowadzenie działek nie dostanę od pana Floriana 

Wojciechowskiego 2 milionów złotych łapówki (nie ma żadnych nagrań), 

 nieprawdą jest, że jestem osobą niezrównoważoną psychicznie, 

nie posiadam tzw. „żółtych papierów”, pan Florian Wojciechowski nie chce 

zrobić ze mnie przysłowiowego słupa w LWSM „Morena”, 

 w wieku 22 lat nie pracowałam jako pani do towarzystwa (prostytutka) 

w klubie nocnym, 

 nie oczerniam celowo LWSM „Morena”, aby móc dorwać się do władzy, 

nigdy nie okradłam w poprzednim zakładzie pracy i nie zdefraudowałam 

486 tysięcy złotych. 

Zawiadomienie o możliwości popełnienia przestępstwa trafiło do VIII Komisariatu 

Policji w Gdańsku.” 

16. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zamknęła obrady XXII sesji 

o godz. 20.20. 

 

 

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski 


